
Bestyrelsesmøde i Roskilde civile Hundeførerforening 

 

 

1. Valg af dirigent. 

Stig. 

 

2. Meddelelser fra Foreningen. 

Ingen. 

 

3. Meddelelser fra Kredsen 

Kontingentstigning. Kontingent stiger 20,- per medlem. Dvs. prisen for kredsen er 140,- per medlem. 

Hoopersoverbygning på vej for kredsinstruktører. 

 

4. Meddelelser fra udvalg 

Trænerudvalget: Der bliver testet træning i Nosework. 

Klubhusudvalget: Overløb af toilettet. Forsikringen er involveret.  

Ansøgningen om isolering af huset er sendt til kommunen. Kommunen vil behandle ansøgningen i denne 

måned. 

Hegnet ud mod marken overfor klubhuset skulle PH rejse, men de fik ikke leveret de hegn som de troede. 

Ligeledes skulle lys være lavet af PH. Det har varet meget længe nu og vi er ved at være utålmodige. 

Græsudvalg: Michael forsøger at spare for det er dyrt at købe benzin. 

Aktivitetsudvalg: Udvalget har tabt modet pga. manglende tilmelding til arrangementer. Sommerafslutning 

er lagt ud til hvert hold i stedet. 

Vi havde en snak om kommunikationskanaler. Vi blev enige om at ved begivenheder skal der gøres flg.: 

• Send mail til samtlige medlemmer 

• Opret event i klubmodul 

• Alle trænere skal nævne det på holdene 

Deltagere: Anne Galberg Larsen, Bent Hjartdal Jensen, Anne Christensen, Lene Larsen og 
Michael Rohde Jensen, Bodil Theilade, Steen Frølund, Charlotte Chabert, Stig 
Jensen 

 

Fraværende: Ingen. 

Sted: Klubhuset, Darupvej 62 

Dato og tid: 19. juni 2023. Kl. 18:00 

Emne: Ordinært bestyrelsesmøde 

Referent: Anne Christensen 

Agenda punkter: 1. Valg af dirigent. 

2. Meddelelser fra Foreningen. 

3. Meddelelser fra Kredsen 

4. Meddelelser fra udvalg 

5. Orientering hegn 

6. DM 2024 Nordisk Spor Orientering 

7. Hundefitness + efterfølgende kursus/kurser. 

8. Evt. 

9. Næste møde 

 



 

Aktivitetsudvalget vil vende tilbage om de ønsker at gøre et nyt forsøg med en ny aktivitet. 

Konkurrenceudvalg: Næsedag. d. 16.9., B-C dag d. 1. 10. Klubmesterskab d. 11-12.11 

 

5. Orientering hegn 

Bent foreslår at vi får lavet et hegn som er 1,5 m højt i stedet for det høje som hele tiden vælter. Overslag 

på 10-15.000,-. Forslaget er vedtaget. 

 

6. DM 2024 Nordisk Spor Orientering 

Der er styr på sporarealer og formentligt på sporlæggere. Runderingsarealer på Lindenborg Gods er lånt. 

Hjælp fra Jyderup. 

Budgettet er ved at blive lagt. Indtægter fra deltagere forventes at dække udgifterne til deltagernes 

forplejning. Dommere og deres forplejning dækkes af Nordisk udvalg. Vi forventer yderligere at der bliver 

udgifter til leje af toiletvogn, da vores eget toilet ikke kan klare så mange brugere. Der forventes 24 

deltagere og 50 hjælpere. Der skal søges sponsorater til præmier og andre gaver. 

 

7. Hundefitness + efterfølgende kursus/kurser. 

Foredrag fra en hundefysioterapeut er foreslået. Vedtaget. Efterfølgende kurser betales af hundefører selv 

hvis det har interesse. 

 

8. Evt. 

Nosework overbygningskurset anvendte en hal som var meget dyr (6.400,-). Anne har bedt kredsen om at 

betale hele eller dele af regning. 

Stig meddeler at dommere er orienteret om at holde øje med om hundefører er hårde ved hundene. Det vil 

der blive slået hårdt ned på til konkurrencer. Dette skal meddeles til alle instruktører via Trænerudvalget. 

Anne C. gør det. 

 

 

9. Næste møde 

Tirsdag d. 19. september kl. 18:00 

 


